



**MÄLARDALENS**  
— **STUDENTKÅR** —

## **LF-Protokoll**

**LF-sammanträde**

**2022-11-07**

# Protokoll fört vid linjeförenings-sammanträde

Protokoll nr 02, 2022/2023

Datum: 2022-10-20

Tid: 17:30

Plats: A2-003

## Kallade

### Studentkårens representanter

- Maria Pizarro, (Kommunikatör)

### Studentföreningars representanter

- Namn, ELSA
- Malin Andersson, Sexmästeriet
- Noah Paillon, Sexmästeriet
- Lisa Haneskog, Sexmästeriet

### Linjeföreningars representanter

- Måns Fornelius, ALF
- Namn, ALF
- Hanna Koskitalo, Beware
- Tea Carsbrant, Beware
- Namn, Esekon
- Namn, Esekon
- Emelie Armeryd, iDesign
- Namn, iDesign
- Alfa Wester, Innovare
- Namn, Innovare
- Stina Persson, MI
- Frida Hallgren, MI
- Fanny Bäcksholm, MI
- Sandra Rosander, Morsan
- Emma Eriksson, Morsan
- Jackie Stål, Morsan
- Mariann Grimhäll, VIPS
- Malin Andersson, VIPS

## Ständigt adjungerande

- Tommie Hultgren, (Ordförande)
- Enkhluun Enkhmandakh, (Vice ordförande)
- Lova Libert, (Studentinflytandeansvarig)
- Laila Alias, (Näringslivsansvarig)
- Ida Hultman, (Huvudstuderandeskyddsombud)

## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

17:32

### 1.2. Fastställande av röstlängd

Röstlängd fastställd till XX

### 1.3. Mötesordförande

Maria Pizarro

### 1.4. Mötessekreterare

Maria Pizarro

### 1.5. Val av justerare tillika rösträknare för sammanträdet

Frida och Emma

### 1.6. Adjungeringar

### 1.7. Fråga om sammanträdet stadgeenliga utlysande

Sent utlysande

### 1.8. Anmälan av övriga frågor

J3 – caféverksamheten och arbetsgruppen

### 1.9. Fastställande av dagordning

OK

### 1.10. Föregående sammanträdesprotokoll

- Märken för trippel-iii och Mabve
- Orbi
- LF-pubarna
- Studiemiljö
- Canvasplattformer
- Tifosi

## 2. Rapporter

### 2.1. Studentkåren rapporterar

Huvudstuderandeskyddsombud Ida har varit på SFS möte. Hon har också haft disciplinnämndssammanträden (DPN) och det är också Ida som håller vår kårexpedition öppen på båda orter. Hon har också bokat in att gå säkerhetsrundor på universitetet. Ni kan prata med Ida om ni vill diskutera studiemiljön på universitetet!

Studentinflytandeansvarig Lova har varit sjuk men är tillbaka igen och har hållit i intervjuer för studentrepresentanter. Vi har också sett att det kommit in klagomål på lärare/utbildning på ssk-programmet och vi håller på att kolla på det tillsammans med MDU.

Näringslivsansvarige Laila jobbar med tillstånd och kommunikationen kring Kårhuset J3, det har börjat renoveras där nu och vi har fått in serveringstillstånd. Vi väntar fortfarande på alkoholtillståndet. Vi har Lågvarv arbetsmarknadsmässa i Eskilstuna den 18 november och vi söker företagsvärdar till Högvarv i Västerås den 10 februari – bra tillfälle att knyta nära kontakter till ett specifikt företag.

Eventansvarige Maria håller på med planeringen för general- och fadderutbildningarna tillsammans med Lotta på studenthälsan. Vi vill gärna hålla i något inför julen, vi har pratat om att göra något tillsammans med sexet lite löst och är något vi gärna kikar närmare på nu. Vi har också haft första generalmötet inför VT23. Vi hade en väldigt lyckad Halloweenfest i Västerås, det var många studenter från Eskilstuna som var där också så det är extra kull!

Kommunikationsansvarige Maria har haft mycket fokus på Halloween i Västerås men nu är nästa fokus Lågvarv den 18 november. Kårfullmäktiges höstsammanträde hålls den 15 november.

Vi har skickat in vår ansökan om att bli erkänd studentkår för Mälardalens universitet för kommande år. För information: man behöver söka vart 3e år för att vara erkänd studentkår på MDU och vara ansvarig för studentinflytande och studentrepresentation på universitetet. Vi blev nekade 3 år vid vår ansökan i våras utan fick förlängt på det tidigare avtalet vi hade för att ha tid att revidera de dokument och arbeta inom de områden MDU ansåg vi hade brister inom. Vi tycker att vi har kommit en bra bit på väg men det är fortfarande mycket att jobba på. Vad vill ni att vi fokuserar på framöver?

Presidiet, Enkluun och Tommie, har sen sist jobbat på att dra ner på onödiga kostnader inom organisationen för att arbeta mot att vi inte ska gå minus detta år. De har arbetat med MDU med deras olika dokument, då de sitter med i universitetsstyrelsen. Enkluun har varit och representerat oss på EU's utbildningsmässa och jobbat mycket med internationalisering. Tommie har kontaktat eller håller på och kontakter er linjeföreningar en och en för att hålla en öppen dialog för samverkan och kommunikation. Studentkåren är också inbjudna att medverka på Mälekons M.E.D. dag i Västerås, det är deras egna arbetsmässa.

Angående rookieperioden och utbildningar: Länk till general- och fadderutbildningarna finns ute nu och sista dagen att anmäla till generalutbildningen är 16 november och fadderutbildningen 23 november. Generalsinternatet i vår hålls den 22-23 april – boka inte in något annat då. Vad har ni linjeföreningar för traditioner när det kommer till att välja faddrar och generaler?

Räkna med att J3 inte kommer vara öppen för att användas resten av året.

## 2.2. (ELSA) rapporterar

-

## 2.3. (Sexmästeriet) rapporterar

Funderar på sittning under december och andra event. Lyckad Halloweenfest. Kan Laila göra veckorapporter angående J3?

## 2.4. (ALF) rapporterar

2.5. (BEWARE) rapporterar

2.6. (Esekon) rapporterar

2.7. (iDesign) rapporterar

LF-puben traffic light tema. 30e November.

2.8. (Innovare) rapporterar

2.9. (MI) rapporterar

Har lagt ut info om hoodies. Extrainsatt årsmöte 6 december. Torsdagsevent med VIPS. Maskineriet ska börja ha öppet på torsdagar.

2.10. (Morsan) rapporterar

Extrainsatt årsmöte den 14e.

2.11. (VIPS) rapporterar

Extrainsatt årsmöte imorgon. Undrar angående studentrepresentationen och undrar vad vips kan göra angående det som sker på sociala medier. Hur ska de bemöta det? Hade möte med akademien i fredags, ville ha en "klogolunch" men akademien var emot det. Ta kontakt med Lova. Är intresserade av profilkädder. EPS-format, plus en bild (png) på hur trycket sitter på plagget.

### 3. Ärenden

#### - J3 – caféverksamheten och arbetsgruppen

Caféverksamheten: Laila kommer stå och sälja kaffe och fika. Hon ska kontakta linjeföreningarna och se om någon vill och kan hjälpa till (typ kåra). Info kommer på sociala medier/LF gruppen.

Arbetsgruppen: Vi borde marknadsföra gruppen mer så att vi får in fler idéer.

Vi behöver komma ut med mer info.

### 4. Beslutsuppföljning

## 5. Övriga frågor

## 6. Nästa sammanträde

2022-11-28 kl 17:30

## 7. Sammanträdet avslutande

18:27

---

, Mötesordförande

---

, Mötessekreterare

---

, Justerare

---

, Justerare